
Protokół Nr 39/2018 

 

z posiedzenia  Komisji  Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu  

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 24 kwietnia 2018 r. godz. 14.20 – 14.36 

w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

Obradom przewodniczył: Przewodniczący Komisji – Mariusz Łata 

 

1. Lista obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 

Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia: 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji – Pan Mariusz Łata 

otworzył posiedzenie, stwierdzając quorum  

na podstawie listy obecności.  

I. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opiniowanie projektów uchwał na 

sesję Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego w dniu 27 kwietnia 

2018 r. w sprawie: 

 

1) podziału miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, 

granic oraz siedzib obwodowych 

komisji wyborczych (pkt III poz. 1) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Radna Małgorzata Krysa zwróciła się  

z zapytaniem, z czego wynika to, że na 

niektórych osiedlach funkcjonują 4 lokale 

wyborcze, a na innych osiedlach jest ich 2. 

Sekretarz Miasta – Pani Anna Niedbała 

wyjaśniła, że podział na obwody wyborcze 

wynika z liczby mieszkańców danego osiedla. 

Przedstawiony projekt uchwały utrzymuje 

podział dokonany kilka lat temu. Wyjątkiem jest 

siedziba obwodowej komisji wyborczej nr 11, 

która powraca do budynku Centrum Aktywności 

Obywatelskiej.  

Następnie Radna Małgorzata Krysa zwróciła się  

z zapytaniem, na jakich zasadach użyczane na 

wybory są lokale nie należące do Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski. 

Sekretarz Miasta – Pani Anna Niedbała 

wyjaśniła, że lokale są wykorzystywane na 

zasadzie porozumień. Gmina dostaje dotację na 

organizację wyborów i z tych środków 

finansowana jest obsługa lokali wyborczych.  

Następnie Radna Małgorzata Krysa 

przypomniała, że na osiedlu Słonecznym 

wcześniej funkcjonowały 3 obwody głosowania, 

teraz ich jest 2. Stwierdziła również, że lokal 

wyborczy zlokalizowany w Publicznym 
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Przedszkolu nr 12 jest zbyt mały, przez co 

zdarzają się sytuacje, że wyborcy muszą czekać 

przed budynkiem.  

Sekretarz Miasta – Pani Anna Niedbała 

wyjaśniła, że wszystkie przedszkola w Ostrowcu 

Świętokrzyskim zostały wybudowane zgodnie  

z tym samym projektem. Nadmieniła, że nikt 

wcześniej nie zgłaszał utrudnień w głosowaniu  

w lokalach wyborczych mających swą siedzibę  

w przedszkolach. Poinformowała również,  

że wszystkie lokale zostały sprawdzone pod 

kątem dostosowania do wyborców 

niepełnosprawnych, gdyż obecnie już 50% 

lokali musi spełniać takie wymagania.  

Radny Andrzej Pałka zwrócił się z zapytaniem,  

czy przed wyborami będzie jeszcze możliwa 

zmiana siedziby obwodowej komisji wyborczej. 

Sekretarz Miasta – Pani Anna Niedbała 

wyjaśniła, że wszelkie zmiany w uchwale mogą 

być dokonywane do 45 dnia przed wyborami. 

Przypomniała, że termin wyborów 

samorządowych jeszcze nie jest znany. 

Następnie Radny Dariusz Kaszuba zwrócił się  

z zapytaniem o kwestię wyznaczenia odrębnych 

obwodów głosowania. 

Sekretarz Miasta – Pani Anna Niedbała 

wyjaśniła,  

że odrębne obwody głosowania mogą być 

utworzone w szpitalach, domach pomocy 

społecznej, w których przebywa co najmniej  

15 osób, najpóźniej na 35 dzień przed 

wyborami. Projekt uchwały w tej sprawie 

zostanie więc w w/w terminie przedłożony 

Radzie Miasta. 

Radny Dariusz Kaszuba zwrócił się  

z zapytaniem o kwestię weryfikacji liczby osób  

w odrębnych obwodach głosowania.  

Sekretarz Miasta – Pani Anna Niedbała 

wyjaśniła, że zarówno szpital, jak i 2 domy 

pomocy społecznej mają informacje odnośnie 

przebywających tam osób, ale w przypadku 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski nie ma 

możliwości, żeby w dniu wyborów  

w szpitalu, czy domach pomocy społecznej 

przebywało mniej niż 15 osób. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 

podziału miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  
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II. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2) wykazu kąpielisk na terenie Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski, obowiązu-

jącego w 2018 r. oraz określenia 

sezonu kąpielowego (pkt III poz. 2) 

 

 

 

Sprawy różne: 
 

- sprawozdanie z prac Komisji 

Edukacji, Wychowania, Kultury  

i Sportu w 2017 r. 

 

 

- likwidacja Ośrodka Interwencji 

Kryzysowej 

 

 

 

 

 

 

 

na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 

numerów, granic oraz siedzib obwodowych 

komisji wyborczych (projekt uchwały  

w załączeniu do protokołu) 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 

wykazu kąpielisk na terenie Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski, obowiązującego w 2018 r. oraz 

określenia sezonu kąpielowego (projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu) 

 

 

 

Członkowie Komisji przyjęli do wiadomości 

sprawozdanie z prac Komisji Edukacji, 

Wychowania, Kultury i Sportu w 2017 r. 

(sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu) 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej – Pani Magdalena Salwerowicz 

wyjaśniła, że likwidacja Ośrodka Interwencji 

Kryzysowej ma na celu dostosowanie się do 

obecnej sytuacji, Gmina wciąż realizuje zadania 

Ośrodka Interwencji Kryzysowej, lecz czyni to 

w inny sposób. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono. 

Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 

 

Protokołowała:                                     Przewodniczył: 

 

Anna Krakowiak              Przewodniczący Komisji 

           Mariusz Łata  

 

 


